

# THE CANADIAN HYDROGRAPHIC ASSOCIATION



Bulletin 16, May 21, 2020

(Le texte en français suit)

Dear CHA members,

This communication is to inform you on: **The voting result for the new CHA bylaws, the results of CHC2020, next steps, etc.**

## **Voting result for the new CHA bylaws:**

- *All the votes received were in favor of adopting the new bylaws. Big thanks to the participants. We have now new bylaws. Just as a reminder here are the two main reasons why your CHA needed them:*
  - 1-Because over the years the association no longer complied with them.*
  - 2-To simplify the structure of the association and thus contribute to its sustainability.*

## **Results of CHC2020:**

*CHC2020 was a great success. We received 371 participants registrations, 38 exhibitors (41 exhibitor spaces), 6 partners, and more than 60 presentations whose quality was highlighted. Luckily the timing was good, before covid-19. Please go see my message of results and thanks at [www.chc2020.org](http://www.chc2020.org).*

## **Website, and Friends of hydrography:**

Our website ([www.hydrography.ca](http://www.hydrography.ca)) keeps on improving with several corrections and additions, the main improvement being the loading of all past conferences papers from 2008 to 2020, great job! A collaboration with Friends of Hydrography has begun to share the Lighthouse collection.

## **Next steps and current business:**

- *Send a copy of the new bylaws to the federal Authority as required by them.*
- *Appoint of an election officer and proceed to the elections when appropriate.*
- *Select the Event organizer for CHC2022 (yes already!)*
- *Keep on improving the Association and the website.*

Stay safe in this special period, and yes everything will be fine.

Cordially,

Richard Sanfaçon

CHA President ([richard.sanfacon@hydrography.ca](mailto:richard.sanfacon@hydrography.ca))

# L'ASSOCIATION CANADIENNE D'HYDROGRAPHIE



Bulletin 16, 21 mai 2020

Chers membres de l'ACH,

Cette communication a pour but de vous informer sur : **Le résultat du vote pour les nouveaux règlements, les résultats de CHC2020, le site web, et les prochaines étapes.**

## **Résultat du vote pour les nouveaux règlements de l'ACH:**

- *Tous les votes reçus étaient en faveur de l'adoption des nouveaux règlements, un gros merci aux participants. Nous avons maintenant de nouveaux règlements. Voici un rappel des deux raisons pourquoi l'ACH en avait besoin :*
  - 1- Parce qu'au fil des années l'association ne s'y conformait plus.*
  - 2- Poursimplifier la structure de l'association et ainsi collaborer à sa pérennité.*

## **Résultat de CHC2020:**

*CHC2020 fut un grand succès. On a accueilli 371 participants, 38 exposants (41 espaces-kiosques), 6 partenaires, and plus de 60 présentations dont la qualité fut soulignée. La chance nous a souri dans le moment choisi, soit juste avant la covid-19. SVP Allez prendre connaissance de mon message à [www.chc2020.org](http://www.chc2020.org).*

## **Site web et Friends of hydrography:**

Notre site web ([www.hydrographie.ca](http://www.hydrographie.ca)) continue de s'améliorer. Plusieurs corrections et additions ont été apportées, la principale étant le chargement complet de toutes les présentations des conférences passées de 2008 à 2020, bon travail! Une collaboration a débuté avec Friends of Hydrography pour partager la collection de Lighthouse.

## **Prochaines étapes et affaires courantes:**

- *Envoyer une copie des règlements aux Autorités fédérales tel que requis.*
- *Désigner un officier d'élection et procéder à l'organisation lorsqu'approprié.*
- *Sélectionner un Organisateur d'événements pour CHC2022 (oui déjà!)*
- *Continuer d'améliorer l'Association et son site web.*

*Rester en sécurité dans cette période spéciale, et oui ça va bien aller!*

Cordialement,

Richard Sanfaçon

Président de l'ACH ([richard.sanfacon@hydrographie.ca](mailto:richard.sanfacon@hydrographie.ca))